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zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne dňa  07. 03. 2024

P r í t o m n í: Podľa prezenčnej listiny
Do návrhovej komisie boli zvolení: PhDr. Roman Raučina Dis.Art, Drahomír Klúčovský, Ondrej 
Drábik

Overovatelia zápisnice boli určení: Marek Oller, Mgr. Stanislav Holec
Zapísala: Mgr. Zuzana Vríčanová, prednosta OcÚ

K bodu č. 1
Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne zvolal starosta obce Ing. Imrich Gaplovský,
privítal všetkých poslancov a ostatných prítomných. Konštatoval, že zasadnutie bolo zvolané v zmysle
zákona č.  369/90 Zb.  o  obecnom zriadení  v  znení  neskorších predpisov s  určením miesta  a  času
konania  zasadnutia  a  podľa  programu  ako  bol  zverejnený.  Upozornil,  že  z  rokovania  je  robený
audiozáznam.

Ďalej starosta obce konštatoval, že na začiatku zasadnutia bolo prítomných 8 poslancov a predstavil
prítomným poslancom program zasadnutia.
Poslanci Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda sa zasadnutia nezúčastnili a bol ospravedlnení.
Poslankyňa Mgr. Lenka Hiščárová sa dostavila na zasadnutie o 16:15.

Zasadnutie OZ prebiehalo podľa nasledovného programu:
1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice
3. Všeobecne záväzné nariadenia
4. Rozpočtové opatrenia
5. Správy od hlavného kontrolóra obce
6. Kúpa, predaj, prenájom
7. Rôzne
8. Diskusia – prihlásené príspevky od občanov
9. Záver

UZNESENIE č. 1/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

I. s ch v a ľ u j e

program zasadnutia obecného zastupiteľstva v navrhovanej zmene:
1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice
3. Všeobecne záväzné nariadenia
4. Rozpočtové opatrenia
5. Správy od hlavného kontrolóra obce
6. Kúpa, predaj, prenájom
7. Rôzne
8. Diskusia – prihlásené príspevky od občanov
9. Záver

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 8
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller
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Hlasovanie Počet Mená poslancov
PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 3 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda, Mgr. Lenka Hiščárová

NEHLASOVALI 0

Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

UZNESENIE č. 2/2024

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

I. s ch v a ľ u j e

návrhovú  komisiu  v  zložení:  PhDr.  Roman  Raučina  Dis.Art,  Drahomír  Klúčovský,  Ondrej

Drábik
Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 8
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 3 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda, Mgr. Lenka Hiščárová

NEHLASOVALI 0

Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

UZNESENIE č. 3/2024

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

I. S ch v a ľ u j e

overovateľov zápisnice: Marek Oller, Mgr. Stanislav Holec
Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 8
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 3 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda, Mgr. Lenka Hiščárová

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

K bodu č. 3
Ing.  Imrich  Gaplovský,  starosta  obce  vysvetlil  dôvody  prijímania  všeobecne  záväzných  nariadení
a dôvody  všetkých  zmien  vo  všeobecne  záväzných  nariadeniach.  Uvedené  návrhy  VZN  boli
zverejnené  v zákonom  stanovenej  lehote  a bolo  určených  viac  ako  10  dní  na  pripomienkovanie.
V určenej lehote neboli doručené k návrhom VZN žiadne pripomienky.

UZNESENIE č. 4/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne
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dňa 07. 03. 2024
Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne
I. Z r u š u j e
všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2023 ktorým sa určuje miesto a čas zápisu do základnej školy
II. S ch v a ľ u j e
všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2024 ktorým sa určuje miesto a čas zápisu do základnej školy

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 8
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 3 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda, Mgr. Lenka Hiščárová

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: 3/5 väčšina prítomných poslancov

UZNESENIE č. 5/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne
I. Z r u š u j e
všeobecne záväzné nariadenie č. 11/2022 Trhový poriadok
II. S ch v a ľ u j e
všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2024 Trhový poriadok

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 8
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 3 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda, Mgr. Lenka Hiščárová

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: 3/5 väčšina prítomných poslancov

K bodu č. 4
Ing. Bc. Daniela Schönová, ekonómka obce vysvetlila prítomným dôvody prijímania rozpočtového 
opatrenia č. 1/2024.

UZNESENIE č. 6/2024

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

I. S ch v a ľ u j e
Rozpočtové opatrenie č. 1/2024

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 8
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman Raučina 
Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller

4



Hlasovanie Počet Mená poslancov
PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 3 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda, Mgr. Lenka Hiščárová

NEHLASOVALI 0

Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

K bodu č. 5

Ing. Anežka Košťálová, hlavný kontrolór obce oboznámila prítomných so správou o činnosti hlavného

kontrolóra za rok 2023, informovala o výsledkoch kontroly plnenia uznesení a o kontrole prevodu 

nehnuteľností obce v roku 2023.

UZNESENIE č. 7/2024

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne
I. B e r i e  n a  v e d o m i e
Správu o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 9
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman Raučina 
Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda

NEHLASOVALI 0

Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

UZNESENIE č. 8/2024

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne
I. B e r i e  n a  v e d o m i e
Správu č. 1/2024 o výsledkoch kontroly plnenia uznesení

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 9
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman Raučina 
Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda

NEHLASOVALI 0

Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

UZNESENIE č. 9/2024
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zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne
dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne
I. B e r i e  n a  v e d o m i e
Správu z kontroly prevodu nehnuteľností

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 9
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman Raučina 
Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

K bodu č. 6
Bc. Branisla Andel, pracovník OcÚ vysvetlil, že potreba obstarania zmien a doplnkov územného plánu
vyplynula  z pripomienok  občanov,  ktoré  si  uplatnili  v rámci  rokovania  o zmenách  a doplnkoch
územného  plánu  č.  4.  Avšak  ich  pripomienky  neboli  v tom  čase  zohľadnené  a po  dohode
s obstarávateľom územného plánu sa jednotlivé zmeny a doplnky riešia teraz.

UZNESENIE č. 10/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

A. Berie na vedomie
1. požiadavky na obstaranie Zmien a Doplnkov č. 5, Územného plánu obce Nitrianske Pravno

a) riešenie lokality č. 1 zástavba územia záhrad 
b) riešenie lokality č. 2 zástavba územia záhrad
c) riešenie lokality č. 3 verejná  zeleň  (park)  v priestore  medzi  vodným  tokom  a viacúčelovým
areálom obce.
predložený zoznam s grafickým priemetom riešeného územia je prílohou uznesenia.

B. Schvaľuje 
1 . začatie obstarávania Zmien a doplnkov č. 5, územného plánu obce v rozsahu predloženého návrhu
na  pozemkoch vo  vlastníctve  štátu,  samosprávneho kraja,  mesta,  súkromných osôb a právnických
spoločností

C. Ukladá 
Starostovi obce zabezpečiť :
1. Obstaranie  Zmien  a  doplnkov  č.  5,  Územného  plánu  obce  Nitrianske  Pravno  v súlade
s platnou legislatívou. 

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 9
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda
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Hlasovanie Počet Mená poslancov
NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

Ing.  Imrich  Gaplovský,  starosta  obce,  informoval,  že  Obec  Nitrianske  Pravno  sa  v rámci
zhodnocovania obecného majetku rozhodla dať do prenájmu pozemky formou priameho prenájmu
v katastrálnom území Solka.

UZNESENIE č. 11/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

I. S ch v a ľ u j e
zverejnenie zámeru prenájmu nehnuteľného majetku formou priameho prenájmu a to:

 časť pozemku KN-C p. č. 235/25 o výmere 35 866 m2, druh pozemku: orná pôda,

 časť pozemku KN-C p. č. 527/2 o výmere 5000 m2, druh pozemku: trvalý trávny porast,

 pozemok KN-E p. č. 528/2 o výmere 180 m2, druh pozemku: orná pôda,

 pozemok KN-C p. č. 233/19 o výmere 3277 m2, druh pozemku: lesný pozemok,

 spolu to činí 44323m2 – 4,4 ha
všetky v k .ú. Solka, evidované na LV č. 152, vo vlastníctve Obce Nitrianske Pravno, Námestie SNP 1/1, 972 13
Nitrianske Pravno.
Nájomca bude oprávnený pozemky užívať výlučne na poľnohospodárske účely.
Minimálna  výška  nájomného  bude  činiť  15€/ha/rok.  Minimálna  cena  je  stanovená  podľa  cien  určených
v Zásadách hospodárenia s majetkom obce Nitrianske Pravno.
Doba prenájmu, výpovedná lehota a ostatné podmienky prenájmu budú upravené v nájomnej zmluve.
Nájomca bude znášať  všetky náklady spojené s  vyhotovením nájomnej zmluvy,  prípadne i ďalšie  vzniknuté
náklady.
Zámer prenájmu bude zverejnený na úradnej tabuli obce, webovom sídle obce a iným vhodným spôsobom na
minimálne 15 dní.
Lehota na predkladanie cenových ponúk pre záujemcov o prenájom majetku je 30 dní a začína plynúť dňom
zverejnenia zámeru prenájmu.
Cenové ponuky na prenajatie majetku obce sa doručujú cez elektronickú schránku alebo v listinnej podobe, ak
záujemca nemá aktivovanú elektronickú schránku. Cenové ponuky v listinnej podobe sa podávajú v zalepenej
obálke s označením „PRIAMY PRENÁJOM – NEOTVÁRAŤ“.
Návrh doručený cez elektronickú podateľňu musí byť v textovom formáte kompatibilnom s Microsoft Word
dokumentom uložený  v  adresári/zložke,  ktorá  bude  komprimovaná  do  heslom ochráneného  formátu  .zip  a
označeného  NEOTVÁRAŤ.  Samotné  heslo  na  otvorenie  .zip  archívu  bude  v  listinnej  podobe  doručené  do
podateľne OcÚ Nitrianske Pravno v zalepenej obálke s označením „HESLO K PRIAMEMU PRENÁJMU -
NEOTVÁRAŤ“  a  identifikáciou  záujemcu  pre  priradenie/spárovanie  hesla  s  jeho  návrhom  doručeným
elektronicky.  Záujemca  je  povinný  doručiť  cenovú  ponuku,  v  prípade  elektronického  podania  aj  heslo
k priamemu prenájmu do uvedeného termínu, neplatí dátum podania na pošte.

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 9
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

Ing. Imrich Gaplovský, starosta obce, vysvetlil, že Obec Nitrianske Pravno má stále záujem prenajať
nebytové priestory v športovom areáli.
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Diskusia k uzneseniu č. 12/2024
poslanec  Mgr.  Holec:“Ja  chcem  k tomuto  zámeru  povedať  len  toľko,  že  už  aj  v mojom  záujme  a myslím
všetkých, čo okolo toho beháme, aby ten bufet bol otvorený, aby bol prevádzkovaný, dá sa povedať, že už tretí
mesiac sa tam nič nedeje, ale budem hlasovať proti, a to z jedného jediného dôvodu, keby som mohol do toho
nejako  zasiahnuť,  tak  by  som  žiadal  stiahnuť  toto  vyhlásenie  tohto  zámeru,  a to  síce  z toho  dôvodu,  že
samozrejme chcem aby ten bufet fungoval, ale posledne sa už všelijaké varianty hádzali a  posledná varianta
bola,  že  bufet  bol  ponúknutý  na  prevádzkovanie  MTJ  za  výhodných  podmienok,  dá  sa  povedať,  a ja  som
z hrôzou zistil nedávno, že jedna osoba rozhodla o tom, že MTJ nebude prevádzkovať ten bufet. Ale my sme tam
nejaké vedenie MTJ, do ktorého zapadám aj ja, a ešte aj ďalší zainteresovaný ľudia a s hrôzou som zistil, že
žiadne kolektívne rozhodovanie, dohodnutie sa či ideme do toho, nejdeme do toho neprebehlo. Možno, že záver
by bol, mne ide o ten princíp, že jedna osoba povie, že nie a teraz čo máme sa tomu podriadiť. Takže pre mňa je
to neprijateľné a budem hlasovať proti.“

UZNESENIE č. 12/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

I. S ch v a ľ u j e
zverejnenie zámeru prenájmu nebytových priestorov v športovom areáli v Nitrianskom Pravne

 Nebytové priestory s celkovou podlahovou plochou 33,5 m2

 Samostatne stojaci prístrešok so zariadením s celkovou plochou 72m2 

ktoré sú  vo  vlastníctve Obce Nitrianske Pravno,  Námestie SNP 1/1,  972 13 Nitrianske Pravno za
účelom podnikateľských aktivít spojených s poskytovaním reštauračných alebo pohostinských služieb.
Obec  bude  nebytový  priestor  prenajímať  minimálne  za  cenu  40€/m2/rok,  ktorá  sa  odvíja  od
minimálnej  sumy definovanej  podľa Zásad hospodárenia  s  majetkom obce.  Náklady na energie  a
služby spojené s prevádzkou nebytových priestorov nie sú zahrnuté v cene nájmu.

Platnosť zámeru od 8. 3. 2024 do 31. 03. 2024.

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 8
Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman Raučina Dis.Art, 
Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 1 Mgr. Stanislav Holec

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

Ing. Imrich Gaplovský, informoval, že v súvislosti s potrebou rozvoja obce a jej účasťou na rôznych
podporných  a grantových  schémach  je  potrebné,  aby  mala  obec  platný  Plán  hospodárskeho
a sociálneho rozvoja obce (PHSR). Vzhľadom na to, že neustále prebiehajú práce na tvorbe nového
plánu PHSR, je v záujme obce predĺžiť platnosť pôvodného plánu do okamihu prijatia nového PHSR.

UZNESENIE č. 13/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

I. S ch v a ľ u j e
Schvaľuje predlženie strategického rozvojového dokumentu Programu hospodárskeho rozvoja a so-
ciálneho rozvoja obce Nitrianske Pravno na roky 2016 - 2020 s výhľadom roku 2023 do vypracovania 
nového Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Nitrianske Pravno na roky 2021 –
2030, t. j. do 31.12.2024. 
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Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 9
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

UZNESENIE č. 14/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne
I. Z r u š u j e
Uznesenie č. 128/2023 o poplatkoch za prenájom obradnej miestnosti a o poplatkoch za 
uzavretie manželstva
II. Schvaľuje s účinnosťou od 1. 4. 2024
Prenájom obradnej miestnosti pre sobášne obrady, v prípade ak:
a) snúbenci trvale bývajú v obci Nitrianske Pravno – bez poplatku
b) jeden, prípadne obaja snúbenci sú z inej obce patriacej do matričného obvodu Nitrianske Pravno –
20€/osoba
c)jeden, prípadne obaja snúbenci sú z iného matričného obvodu – 40€/osoba

Prenájom obradnej miestnosti na iné občianske obrady pre občanov iných obcí – 50€/osoba

Poplatok za   povolenie uzavrieť   manželstvo mimo úradne určenej miestnosti   - 100€
Poplatok za   uzavretie manželstva   mimo úradne určenej miestnosti   - 130€
(Poplatok sa vyberie bez rozdielu, či ide o občanov z Nitrianskeho Pravna alebo z iných obcí)

Určenie sobášnych dní a hodín:
druhý a štvrtý piatok v mesiaci od 15:00 do 17:00
druhá a štvrtá sobota v mesiaci od 14:00 do 16:00
(V ostatné dni a hodiny bude snúbencom účtovaný poplatok za Povolenie uzavrieť manželstvo
mimo určenej doby a poplatok za Uzavretie manželstva mimo určenej doby)
(Sobášnym dňom nebude deň vyhlásený za štátny sviatok, deň konania obecného jarmoku, deň
inej  obecno-spoločenskej udalosti  (napr.  odovzdávanie ocenení,  prijatie vzácnej  návštevy,  iný
významný deň).

Poplatok za povolenie uzavrieť manželstvo mimo určenej doby – 30€

Poplatku za uzavretie manželstva mimo určenej doby - 40€

Od všetkých poplatkov podľa bodu II. sú oslobodené osoby, ktorých život je priamo ohrozený a
držitelia preukazu osoby s ťažkým zdravotným postihnutím.

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 9
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda
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Hlasovanie Počet Mená poslancov
NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

UZNESENIE č. 15/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne
I. V o l í

a) za členku Komisie kultúrnej Ing. Jana Uhrincová od 15.03.2024

II. S ch v a ľ u j e
ukončenie činnosti členky Komisie kultúrnej – Magdaléna Vaňová k 15. 03. 2024
ukončenie činnosti členky Komisie životného prostredia – Janette Špániková k 15. 03. 2024

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 9
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Pavel Biely, Drahomír Klúčovský, PhDr. Roman 
Raučina Dis.Art, Bc. Ivana Krebesová, Štefan Žila, Marek Oller, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

Mgr.  Zuzana  Vríčanová,  vysvetlila,  že  návrh  uznesenia  č.  16/2024  bol  pripravený  na  základne
podnetov od poslancov OZ, uznesenie sa týka zvýšenia platu starostu obce od 1. 4. 2024. Na pracovnej
porade  boli  poslanci  oboznámení  nielen  s výškou  platu  starostu  obce  ale  aj  s možnosťami  jeho
zvýšenia, teda s možnosťami, s ktorými sa rátalo v rozpočte tak, aby neboli ohrozené ostatné položky
v rozpočte.
Diskusia k uzneseniu č. 16/2014
poslanec  Mgr.  Holec:“Ja  si  myslím,  že od  začiatku  ako  pán starosta nastúpil,  nepristúpilo  sa  k žiadnemu
zvyšovaniu a za to obdobie, ktoré starostoval, myslím, že si to zvýšenie zaslúži.“
poslanec Biely: “Ja by som mal k tomu tiež nejakú pripomienku z hľadiska stavebnej komisie, podávam rôzne
podnety  projekt  dopravného  inžiniera  kvôli  parkovacej  politike,  počúvam  stále,  že  nie  sú  na  to  financie,
potrebujeme rôzne zamerania, vytýčenia, stále to isté, nie sú na to peniaze, bol by som rád, keby sa aspoň časť
týchto peňazí, ktoré by sme nenavrhli zvýšiť plat starostovi a boli by použité na tieto projekty, je to opatrenie
ďalších  rozvojových  vecí,  lebo  stále  hovoríme,  že  parkovacia  politika  v Pravne  je  neúnosná,  hasiči  na  to
poukazujú, autá stoja na jednej strane, na druhej strane, nemáme financie na dopravného inžiniera, bol by som
rád, keby sa časť týchto prostriedkov, ktoré sú plánované na zvýšenie platu, použili na toto, aby sme ich proste
použili v prospech všetkých občanov.“
poslanec PhDr. Raučina Dis.Art: „Ja by som chcel povedať, tiež k tomuto navýšeniu platu, rozprávali sme sa
o tom na finančnej komisii, a uvažoval som tak isto o tomto zvýšení platu, som spokojný s prácou pána starostu,
o tom ako nás poslancov teda bombarduje denno denne s nejakými návrhmi ako vylepšiť chod obce, ako sa
zapájať do rôznych výziev, programov, ale nakoniec som v podstate zvážil, skôr by som bol za nejakú odmenu,
ktorá by bola možno raz za pol roka v určitej sume, aby sme teda ohodnotili tú jeho prácu, aby to nezaťažilo ten
rozpočet, teda od toho apríla, že sa to zvýšenie platu bude diať každý mesiac, takže budem hlasovať proti tomuto
priamemu navýšeniu platu o 15%, skôr by som bol za to, keby sa nejaké financie, možno použili na ohodnotenie
nepedagogických zamestnancov v škole, v škôlke, alebo na nejaké projektové dokumentácie, ktoré nás tlačia,
alebo teda niekde kde by sme nenašli financie, za mňa takýto nejaký názor, že skôr by som bol za nejakú odmenu,
ktorú by sme vedeli starostovi dať, povedzme raz za pol roka.
prednostka  Mrg.  Vríčanová:  zákon však  neumožňuje  udeliť  odmenu starostovi,  nemôže  ju  schváliť  obecné
zastupiteľstvo, ani žiadny iný orgán, jediným spôsobom, ako zvýšiť starostovi plat nad základnú sumu so zákona,
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je  zvýšenie  takýmto  spôsobom,  že  zastupiteľstvo  schválil  percentuálne  navýšenie  platu  starostu,  schválenie
odmeny v tomto prípade nie je možné.
Ak by som mohla ešte k tomu dodať, je na Vás, akú sumu schválite a je na Vás či to vôbec schválite alebo
neschválite. Toto je len návrh.
poslanec Oller: Ja by som sa k tomu tiež vyjadril, vzhľadom na to, keď spolu sedíme na rôznych pracovných
sedeniach a počúvam, aký je katastrofálny stav finančných prostriedkov a to čo spomínal aj  Palo Biely,  tie
havarijné stavy niektorých budov, majetku obce, aj keď sú na to finančné prostriedky, na zvýšenie toho platu, ja
osobne si myslím, že ja by som s tým ešte počkal, za mňa nie, ja budem tiež hlasovať proti tomu, myslím, že ten
stav finančných prostriedkov, by mal ísť na tie dôležité veci, ktoré nás čakajú v obci.

UZNESENIE č. 16/2024
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nitrianskom Pravne

dňa 07. 03. 2024

Obecné zastupiteľstvo v Nitrianskom Pravne

I. S ch v a ľ u j e
zvýšenie platu starostu obce o 15% od 1.4. 2024

Hlasovanie Počet Mená poslancov

ZA 6
Mgr. Stanislav Holec, Ondrej Drábik, Drahomír Klúčovský, Bc. Ivana Krebesová, Štefan 
Žila, Mgr. Lenka Hiščárová

PROTI 3 Pavel Biely, PhDr. Roman Raučina Dis.Art, Marek Oller

ZDRŽAL SA 0
NEPRÍTOMNÝ 2 Mgr. Martin Unterfranc, Jozef Sloboda

NEHLASOVALI 0
Potrebné kvórum: nadpolovičná väčšina prítomných poslancov

K bodu č. 8 Diskusia – prihlásené príspevky od občanov
poslanec Oller: Čítal som si správu o činnosti hlavného kontrolóra, neporozumel som záverom ohľadom 
spoločnosti Obec Nitrianske Pravno sro, je tu veľa negatívnych vecí, chcel by som sa opýtať, či to je z roku 2022
ešte ako keby za predošlého vedenia.
hlavná kontrolórka Ing. Košťálová: Ja by som povedala, že sa to prelína, jednak tam boli personálne zmeny, aj
zmeny  v konateľoch,  odišiel  riaditeľ,  zostala  tam  sama  pani  Lajtmanová,  ťažko  teraz  povedať,  či  to  bolo
nedbalosťou, alebo to nestíhala robiť, alebo si to neustrážili, alebo sa na to vykašlali, skutočnosť je taká, že tie
zmluvy sa nezverejňovali, množstvo zmlúv je prakticky neplatných, neprechádzali do centrálneho registra zmlúv,
čo bola chyba v špatnom nahrávaní zmlúv pri evidencii, čo sa týka účtovania tak isto, vystriedali sa tam dvaja
alebo traja účtovníci, ktorí viac menej nevedeli účtovať, nevedeli nadviazať spoluprácu s pracovníkom, ktorí
mal na starosti správu bytov, je problém so správou pohľadávok čo sa týka bytoviek, v  podstate to znamená, že
ak  nie  je  spravená  inventúra  a inventarizácia  tých  účtov,  to  účtovníctvo  nie  je  preukázateľné  a nedá  sa
spoľahnúť na to, že tie zostatky, ktoré sú v účtovníctve sú správne, druhá vec je to, že neviem či sa schvaľovala,
alebo neschvaľovala účtovná závierka, minimálne raz za rok, má valné zhromaždenie zasadať, v podstate valné
zhromaždenie zvolávajú konatelia, ak valné zhromaždenie nezasadá, tým je spoločnosť nefunkčná, na valnom
zhromaždení by mali minimálne schváliť účtovnú závierku za predchádzajúci rok, toto schválenie je potrebné do
15 dní zverejniť v registri účtovných závierok, to spoločnosť sro neurobila, od kedy som túto správu písala,
nekontrolovala som, či  sú nedostatky odstránené. V roku 2023 nesedí účtovná evidencia,  v decembri neboli
doúčtované účtovné operácie, neúčtovala sa celý rok priebežne, nerobila sa evidencia skladová, tie pohľadávky
k nájmom prakticky nik nevie kto je komu koľko dlžný.
konateľ sro p. Lenčéš – to je všetko za rok 2022, Litvu ste vyhodili, alebo prepustili, nedotiahol to do konca, ja
nebudem tu na nikoho útočiť, teraz to robí p. Korchová, rok 2022 je relatívne hotový, rok 2023 sa dokončuje a že
pani Lajtmanová nezverejňuje zmluvy – no bohužiaľ, mali ste robiť kontroly viac, a  boli by zverejňované, ja som
došiel v marci do sro-čky, a neviňte mňa, že 2022 rok je v neporiadku a že sú tu veci, o ktoré sa niekto nestaral,
čo ja mám s tým, že pani Lajtmanová nezverejňovala zmluvy. Pani Korchová dáva účtovníctvo do poriadku po
cudzích ľuďoch, nie je to jednoduché. Boli ste tam vy aj traja konatelia a riaditeľ.
poslanec Oller – to som sa chcel spýtať, či to bolo za staré obdobie.
hlavná kontrolórka Ing. Košťálová -štyri  roky sa to robí a zrazu sa to prestane robiť,  zákon o slobodnom
prístupe k informáciám prišiel do platnosti v roku 2000, ľudia to pravidelne robia a zrazu sa to prestane robiť,
mne už ani nenapadne, že to niekto nerobí.
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konateľ sro p. Lenčéš – boli ste tam vy pani kontrolórka, traja konatelia, ja nemôžem sa to, že v roku 2022 keď
som tam ani nebol  pozrieť,  že  to  nie je v poriadku,  bývalý účtovník vôbec nemá záujem o  to,  aby sa dalo
účtovníctvo do poriadku, na veci ktoré sú z minulého obdobia sa pýtajme tých, ktorí to mali na starosti.
poslanec Biely – ja som tie zmluvy podpisoval, kontroloval a zmluvy sa zverejňovali.

K bodu č. 9 Záver
Keďže  viac  pripomienok  nebolo  a  program bol  vyčerpaný,  starosta  obce  Ing.  Imrich  Gaplovský
poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie vyhlásil za skončené.

Mgr. Zuzana Vríčanová                                                               Ing. Imrich Gaplovský                           
prednosta OcÚ                                                     starosta obce 

Overovatelia      …........................
                            
                          …...................…..

V Nitrianskom Pravne dňa 26. 03. 2024
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